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Uw contactpersoon 
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AD/STG 
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06-51572643 

 

 

 

 

 

 

 

   Concept          

 

 

 

Aanwezige leden: dhr. Z. Yurdakul (voorzitter), dhr. J. de Wit (voorzitter RWW), 

dhr. H. Struben (voorzitter M&F), dhr. H. de Graaf (voorzitter NLWM), mw. R. 

Kokken (voorzitter EEB) en dhr. A. van Liere (vicevoorzitter EEB). 

 

Afwezig: mw. R. van Rooij (vicevoorzitter R&W), mw. C. Weemhoff (vicevoorzitter 

NLWM), mw. Kaamer van Hoegee (vicevoorzitter M&F).  

 

Aanwezig van de griffie: dhr. J. Loggen (adviseur Agendacommissie), mevr. K. Bolt 

(Statengriffier), mw. M. Spoor, dhr. M. Admiraal (adviseur R&W) en mw. S. 

Neeskens (adviseur M&F)  

  

1. Opening en mededelingen voorzitter 

De nieuwe voorzitter van de commissie EEB, mevrouw Kocken, wordt welkom 

geheten. 

 

2. Vaststellen van de agenda 

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.  

 

3A   Besluitenlijst Agendacommissie 26-04-2018 

 Het verslag is vastgesteld.    

 

3B Actielijst en LTA Agendacommissie 

De Agendacommissie neemt kennis van de Actielijst en Lange termijn 

agenda.  

 

 De ervaringen met de werking van de Strategische agenda worden 

meegenomen bij de aanbevelingen per commissie voor de overdracht ten 

behoeve van de volgende Statenperiode.  

 

4. Terugblik op commissievergaderingen en werkbezoeken 

 Commissie EEB  

De vergadering van 18 juni verliep goed. Verder geen opmerkingen. 

Op 28 juni was er een extra besloten vergadering van EEB over Pallas. Deze 

vergadering ging door op verzoek van twee fracties, maar werd wel nuttig 

bevonden. 

 

Commissie R&W 

Het was een korte vergadering, op 25 juni.   

Er is verwarring over de vraag wie de trekkende commissie is van de 

Ontwerpwijziging PRV m.b.t. Natuur Netwerkplaats. In NLWM was de 

discussie over NNN en WKW’s dezelfde middag aan de orde geweest.  
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Commissie NLWM 

De vergadering verliep goed. Voorafgaand werden er twee technische 

briefings gegeven (over Omgevingsdiensten en Luchtkwaliteit).    

Verder waren er voor het reces nog een ontvangst van een Noorse delegatie 

politici die een rondleiding kregen langs Europese projecten (Statenbreed), 

een werkbezoek aan vliegveld Hilversum en een inloopbijeenkomst Broek in 

Waterland.  

Er was een geringe opkomst bij een bijeenkomst op uitnodiging van 

natuurorganisaties over de A8-A9. De uitnodiging was pas twee dagen 

voorafgaand aan de bijeenkomst ontvangen.  

 

Commissie M&F 

Dhr. Struben verwijst naar het proces rond de jaarrekening 2017. 

Geconstateerd wordt dat de Rekeningencommissie het proces gaat 

evalueren. 

De mondelinge vragenronde is goed ontvangen bij de statenleden; wellicht 

kan deze aanpak een vervolg krijgen.  

De voorzitter brengt onder de aandacht dat hierbij de behandeling van de 

vragen wel schriftelijk terug te vinden moet zijn.  

 

 De Agendacommissie verzoekt de Statengriffie de voor- en nadelen van 

 een mondelinge vragenronde bij alle P&C-documenten in kaart te 

 brengen.  

 

5.    Knelpunten commissieagenda’s september 

Commissie R&W 24 september: geen knelpunten.  

Technische briefing over de Omgevingsvisie.  

Er wordt nog gewacht op 1 stuk, waarvoor de deadline van verzending deze   

week is.  

 

Commissie M&F 17 september.  

Bereikbaarheid Haarl’meer Bollenstreek  

Vrijdag 7 september is er de hoorzitting over de Duinpolderweg samen met 

en bij de provincie Zuid-Holland van 09.30 tot 22.00 uur. Er hebben zich 80 

insprekers aangemeld. De dag wordt georganiseerd door de griffies van 

Zuid- en Noord-Holland. Gepoogd wordt een en ander zo efficiënt mogelijk in 

te delen. 

 

A8-A9 

De SP-fractie heeft op 28 augustus jl. het verzoek ingediend om het 

onderwerp voortgang A8-A9 te agenderen voor de B-agenda van de 

commissie M&F van 17 september 2018 (naar aanleiding van het artikel 

‘Verdiepte aanleg A8-A9 afgewezen’ in het Noord-Hollands Dagblad van 28 

augustus).  

Op 17 september behandelt de commissie ook de Zomernota en de 

Bereikbaarheid Haarlemmermeer Bollenstreek. Deze onderwerpen zullen 

prioriteit hebben.  
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Het verzoek van de SP om agendering van het onderwerp zou wel plaats 

kunnen vinden in de uitloopvergadering van M&F op 27 september. Echter 

over het zelfde onderwerp zijn ook Statenvragen gesteld door de GL, de CU-

SGP en de VVD.  De eerste twee fracties hebben de vragen op dezelfde dag 

ingediend als waarop het agendaverzoek is binnengekomen. 

Omdat de eerste schriftelijke vragen over dit onderwerp op 28 augustus zijn 

ingediend, wordt niet verwacht dat beantwoording van de vragen voor de 

commissievergadering van M&F op 17 september haalbaar is, gelet op de 

afgesproken termijn van beantwoording van de vragen door GS.  

De 30-dagentermijn loopt af op 26 september. 

 

 Om behandeling van dit onderwerp in de commissie M&F van 27 

 september mogelijk te maken, verzoekt de Agendacommissie het 

 college om een tijdige beantwoording van de schriftelijke vragen 

 hierover te bevorderen.  

 

Commissie EEB 

Geen knelpunten. Er wordt naar gestreefd de agenda op 17 september af te 

ronden.  

 

Commissie NLWM 24 september. 

Er zijn drie briefings voorafgaand aan de vergadering.  

Gedeputeerde Bond is verhinderd. De gedeputeerde zal worden gevraagd 

welke gedeputeerde hem vervangt. 

 

Afgesproken is dat verhindering van een gedeputeerde schriftelijk wordt 

bevestigd waarbij ook wordt aangegeven wie de gedeputeerde vervangt.  

 

     De Agendacommissie verzoekt de gedeputeerde aan de 

commissie(voorzitter) te laten weten dat en waarom hij niet bij de 

commissievergadering kan zijn en wie hem zal vervangen.   

 

6. Format verplaatsen stukken van de C- naar B-agenda en discussienota 

 De Agendacommissie besloot eerder een format op te stellen voor een 

verzoek om een C-stuk naar de B-agenda te verplaatsen en voor het 

inbrengen van een discussienota.  

In het voorliggende voorstel zijn beide onderwerpen verwerkt in 1 format. 

 

De heer Van Liere vindt dat in het format voor de discussienota de vraag 

naar ‘het beoogde vervolg’ een vraag is naar de politieke strategie van de 

fractie.  

 

De agendacommissie besluit dat het afdoende is dat in het format het 

‘behandeldoel’ staat; ‘het beoogde vervolg’ wordt geschrapt.  

 

Dhr. Van Liere mist de mogelijkheid in het format om GS te bevragen, nu 

staat er alleen ‘de commissie’.  

De Agendacommissie besluit hier aan toe te voegen ‘en/of de 

portefeuillehouder’.  
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De agendacommissie besluit verder dat los van dit format de 

gedeputeerde altijd kan worden gevraagd een mondelinge vraag in de 

commissie te beantwoorden (bijv. door middel van de rondvraag).  

 

7.   Rondvraag en sluiting 

  De volgende vergadering is op maandag 1 oktober 16.30 uur; de cvdK is 

  dan ook aanwezig als de adviseur van de Agendacommissie. 

   

Dhr. Struben deelt mee op 1 oktober verhinderd te zijn bij de 

Agendacommissie.  

 


